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خبار شهرستان ا

برگزاری جلسه اضطراری مدیریت بحران با محوریت 
"آبگیری سد سیازاخ دیواندره"

کردستان:  / سرپرستی  عصرآزادی 
نظ�ر به ش�رایط خاص س�د س�یازاخ 
کارگ�روه  پی�ش رو،  بارندگی ه�ای  و 
اضط�راری مدیریت بح�ران و پدافند 
غیرعامل روز جمعه 4 اسفند 1402 در 
دفتر مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
کردستان به ریاس�ت مدیر عامل و با 

حضور اعضای کارگروه برگزار شد.
در این جلس��ه آرش آریانژاد مدیر عامل 

ش��رکت آب منطقه ای استان کردستان بااشاره به بارندگی های اخیر، گفت: از آنجا که تمرکز 
جبهه بارش��ی اخیر، بیشتر در مناطق غربی اس��تان خصوصاً دیواندره بود، همچنین با توجه 
به پیش بینی س��ازمان هواشناس��ی مبنی بر ورود توده پرباران در هفته جاری به کشور، این 
ش��رکت نس��بت به تنظیم حجم مخزن با اس��تفاده از بازگش��ایی دریچه های تخلیه کننده 
عمقی س��د و س��ایر ظرفیت های دیگر، اقدام نموده اس��ت. وی بر پایش آنلاین ایستگاه های 
هیدرومتری ورودی و خروجی سد سیازاخ دیواندره تأکید کرد و اظهارداشت: دفتر مطالعات 
پای��ه مناب��ع آب این پایش را به صورت مس��تمر انجام و گزارش نموده ت��ا در صورت نیاز به 
تغییر در کنترل ورودی و خروجی های س��د، تمهیدات آنی اعمال گردد. آریانژاد ادامه داد: با 
توجه به اینکه حجم ذخیره آب س��د س��یازاخ در حال حاضر 77 میلیون مترمکعب می باشد 
در راس��تای پیشگیری از حوادث احتمالی، گروه های گش��ت و بازرسی به صورت تمام وقت 
نس��بت به گش��ت زنی در حریم رودخانه و مخزن س��د اقدام و گزارش بروز را در اختیار این 
شرکت، قرار می دهند.  وی تأکید کرد: برای مدیریت بحران باید شرایط حدکثری  را در نظر 
گرفت تا در مواقع مواجه با بحران با آمادگی کامل وارد عمل ش��د و این ش��رکت در مباحث 
مرتبط با مدیریت بحران و پدافندغیرعامل به صورت تمام وقت خصوصاً در ایام نوروز، آماده 

خدمت رسانی به هم استانی های شریف می باشد.

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان:

ردیف های بودجه بر اساس میانگین تحقق درآمد ۱۰ 
ساله مصوب شد

عصرآزادی / سرپرس�تی اصفهان: رئیس ش�ورای اس�امی ش�هر اصفهان گفت: 
ردیف های بودجه بر اساس میانگین تحقق درآمد ۱۰ ساله مصوب شد.

محمد نورصالحی با اشاره به موارد مطرح شده در جلسه کمیسیون تلفیق شورای اسلامی 
ش��هر اصفهان اظهار کرد: امیدواریم روزهای پایانی سال ۱۴۰۲ که برای تمام اقشار روزهای 
پرکاری اس��ت، به خوبی طی شود و با آرامش وارد س��ال جدید شویم. او اعلام کرد: در طول 
بهمن س��ال جاری درگیر جلسات متعدد کمیس��یون های تخصصی و تلفیق شورای اسلامی 
ش��هر برای بررسی ابعاد، زوایا و تمام جزئیات بودجه ۱۴۰۳ شهرداری اصفهان بودیم. رئیس 
شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه تلاش کردیم اولویت ها و پروژه های مهم مورد توجه 
قرار گیرد و برنامه ۱۴۰۳ جامع و کامل باشد، خاطرنشان کرد: شهرداری برای تدوین لایحه 
بودجه ۱۴۰۳ ساعت ها وقت گذاشته بود و اول بهمن آن را به شورای اسلامی شهر ارائه کرد؛ 
اعضای ش��ورا نیز به طور تقریبی در تمام روزهای کاری ماه گذش��ته در ساعات صبح و بعد از 
ظهر برای بررسی کامل و جامع این بودجه اقدام کردند و حاصل این بررسی به عنوان بودجه 
۱۴۰۳ ش��هرداری اصفهان در یک صدوبیس��ت ودومین جلسه علنی مصوب شد. نورصالحی با 
بیان اینکه رقم کل بودجه به ۳۰ هزار میلیارد تومان برای ش��هرداری رس��ید و جدای از آن 
حدود ۴ میلیارد تومان برای س��ازمان های وابس��ته در نظر گرفته ش��د، افزود: در این بودجه 
اولویت نخس��ت موضوعات حمل ونقلی همچون مترو، اتوبوس، رینگ چهارم، بازگشایی معابر 
و گلوگاه ها خواهد بود که حدود ۴۰درصد بودجه، معادل بالغ بر ۱۲هزار میلیارد تومان را به 
خود اختصاص داده اس��ت. پروژه های جدید بر اساس اولویت ها در دستور کار شهرداری قرار 
خواهد گرفت. وی اضافه کرد: در اولویت های بعدی مباحث زیس��ت محیطی، پسماند، فضای 
سبز، آس��فالت معبر، نگهداری شهر و هزینه های مستمر، محله محوری، بودجه های فرهنگی 
در حوزه تفریح و نش��اط قرار دارد و در مجموع حدود ۱۰۰۰ ردیف بررس��ی و تصویب ش��د. 
رئیس ش��ورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه تا حد ممکن و تأمین منابع، سعی شد که 
به تمام ردیف های مهم، بودجه مناس��ب اختصاص یابدو ش��هرداری بتواند با برنامه ریزی های 
انجام شده فعالیت ها را پیش ببرد، افزود: پروژه هایی همچون مترو و رینگ چهارم که از قبل 
در حال اجرا بوده اس��ت، کماکان با س��رعت ادامه پیدا خواهد کرد. نورصالحی با بیان اینکه 
ردیف ها براساس میانگین تحقق درآمد ۱۰ ساله مصوب شد و جدای از پروژه های جاری که 
باید ادامه یابد، پروژه های جدید طبق اولویت ها در دس��تور کار شهرداری قرار خواهد گرفت، 
افزود: تلاش شورا براین بوده تا بهترین بودجه را طبق اولویت پروژه های ضروری شهر در نظر 
بگیرد. وی افزود: پیش بینی می شود رینگ چهارم در محدوده منطقه ۱۵ تا اوایل سال آینده 
تکمیل و به بهره برداری برس��د؛ در مناطق ۴ و ۶ نیز بودجه خوبی برای تکمیل این بخش ها 

درنظر گرفته شده است.

بررسی آخرین وضعیت شهرک جوانان تبریز در 
بازدید شهردار

شهردار تبریز در بازدید از پروژه های 
مسکن ش�هرک جوانان، پل های معلم 
و قرامل�ک و همچنین مسیرگش�ایی 
۴۵ مت�ری انقاب در جری�ان آخرین 

وضعیت این پروژه ها قرار گرفت.  
یعقوب هوشیار در حاشیه بازدید خود از 
پروژه های کلان عمرانی ش��هر اظهار کرد: 
پ��روژه احداث ۱۲۰۰ واحد مس��کونی در 
قالب ش��هرک جوانان یکی از مهم ترین و 

بزرگترین پروژه های شهرداری تبریز در حوزه ساخت انبوه مسکن است که فرایند اجرای آن 
به شرکت خانه سازی پیش ساخته آذربایجان واگذار شده است.

وی با اش��اره به عملیات عمرانی انجام یافته در این پروژه اعلام کرد: هم اکنون خاکبرداری 
پروژه به مساحت ۵۰هزار متر مکعب انجام شده و بخشی از امور مربوط به پی کنی بلوک ها، 

اجرای لاشه چینی زیر بلوک ها، آرماتوربندی و قالب بندی فونداسیون در دست اجرا است.
به گفته وی، شهرداری تبریز اگر چه در حوزه ساخت مسکن متولی اصلی به شمار نمی آید، 
اما طبق تکالیف و وظایف قانونی خود و بر اس��اس بودجه و اعتبارات، تمام توان خود را برای 

رفع حاشیه نشینی از طریق ساخت مسکن ارزان قیمت به کار می گیرد.
ش��هردار تبریز همچنین در بازدید از پل قراملک از پیشرفت ۳۲ درصد آن خبر داد و بیان 
کرد: پروژه تقاطع غیرهمسطح قراملک به طول ۷۲۰ متر و عرض ۲۱ متر و طول عرشه ۲۳۴ 
متر در راستای روان سازی ترافیک جاده سنتو میدان کارگر در سطح منطقه ۶ اجرا می شود. 
وی با اش��اره به اس��تفاده از تکنولوژی سگمنتال برای اولین بار در این پروژه عنوان کرد: این 
پروژه به دلیل اس��تفاده از تکنولوژی سگمنتال، هم به لحاظ بصری معماری زیباتری خواهد 

داشت و هم به لحاظ فنی از مقاومت بیش تری برخوردار خواهد بود.
وی در بازدید از پل معلم نیز از پیشرفت ۳۵ درصدی این پل خبر داد و گفت: این پروژه به 
طول ۶۳۰متر و عرض ۱۶ متر با کارفرمایی ش��هرداری منطقه ۵ و اجرای شرکت خانه سازی 

پیش ساخته آذربایجان در دست احداث است.
هوش��یار با اش��اره به نصب روزش��مار بهره برداری از پل های معلم و قراملک خاطرنش��ان 
کرد: مطابق روزش��مار نصب ش��ده پل های قراملک، معلم و حیدرآباد س��وم خرداد ۱۴۰۳ به 

بهره برداری می رسند.  
وی در بازدید از روند اجرایی پروژه مسیرگش��ایی ۴۵ متری انقلاب نیز اعلام کرد: فاز اول 
پروژه مسیرگش��ایی ۴۵ متری انقلاب که ۸۰۰ متر طول دارد، ۶۵ درصد پیش��رفت عملیات 

عمرانی کرده است.
وی افزود: اردیبهش��ت س��ال آینده از فاز اول این مس��یر ۱۶۰۰ متری عبور داده و مراحل 

تکمیلی آن انجام خواهد گرفت.
به گزارش ایس��نا، به نقل از روابط عمومی ش��هرداری تبریز، شهردار تبریز با اشاره به ابلاغ 
قرارداد عملیات اجرایی فاز دوم مسیرگشایی ۴۵ متری انقلاب گفت: قرارداد عملیات عمرانی 

فاز دوم مسیرگشایی ۴۵ متری انقلاب به طول ۲۵۰ متر ابلاغ شده است.

خبر

رییس س�تاد انتخابات آذربایجان ش�رقی با 
اش�اره به تلاش های انجام گرفته در راس�تای 
برگ�زاری ه�ر چه بهت�ر انتخاب�ات در ماه های 
اخیر گفت: خوش�بختانه زمینه برای مشارکت 

حداکثری در انتخابات فراهم شده است.
به گزارش رواب��ط عمومی اس��تانداری آذربایجان 
ش��رقی، ت��راب محمدی روز س��ه ش��نبه در س��تاد 
انتخابات اس��تان افزود: در ای��ن مدت ۱۳۰ هزار نفر 
س��اعت آموزش برای دس��ت اندرکاران انتخابات در 

آذربایجان شرقی برگزار شده است. 
وی ب��ا بی��ان اینکه فض��ای همدلی و ه��م افزایی 
کام��ل میان مجری��ان و ناظ��ران انتخابات اس��تان 
در ای��ن مدت حاکم ب��ود، اضافه ک��رد: امیدوارم در 
س��ایه شرایط ایجاد ش��ده، مردم عزیز استان مان با 
حضور پرش��ور و شکوه در پای صندوق های رای بار 

 دیگر خواب دش��منان نظام و این مرز و بوم را نقش
بر آب کنند. 

رییس س��تاد انتخابات آذربایجان ش��رقی با اشاره 
به آمادگی احزاب و جریان های سیاس��ی شناسنامه 
دار اس��تان برای رقابت در انتخاب��ات پیش رو ادامه 
داد: فضای تبلیغات انتخاباتی توسط نامزدهای تایید 

صلاحیت شده در استان پرشور است. 
وی بیان کرد: بدون شک در جمعه پیش رو شاهد 
برگ��زاری انتخاباتی در طراز انق��لاب و در چارچوب 
شاخص های ابلاغی رهبر معظم انقلاب در آذربایجان 

شرقی خواهیم بود. 
محمدی در پایان از عموم مردم آذربایجان شرقی 
درخواس��ت کرد که با مشارکت باشکوه در انتخابات 
یازدهم اس��فند ماه ج��اری بار دیگر ب��ا آرمان های 

انقلاب، شهدا و امام شهدا تجدید بیعت کنند.

میزگ�رد انتخاباتی با حضور مس�عود زی�ن العابدین، حجت الله 
فولادی اس�کویی و روح الله حس�ن پ�ور از کاندیداهای انتخابات 
مجلس شورای اسامی و با حضور جمعی از دانشجویان و اعضای 
تشکل های دانشجویی در دانشگاه تبریز و به همت جامعه اسامی 

دانشجویان برگزار شد.
این میزگرد س��ومین میرگردی بود که در دانش��گاه تبریز برگزار شد، 
دومی��ن میزگ��رد مناظراتی پرحاش��یه که در فضای مجازی و رس��انه ها 
توجه ه��ا را به خود جلب کرده موجب افزایش اس��تقبال دانش��جویان از 

مراسم شده بود.
به گزارش ایسنا، با اینکه زمان این مناظره ساعت ۱۲ اعلام و سالن پر 
ش��ده بود فقط دو نفر از کاندیداهای دعوتی دوازدهمین دوره ی مجلس 

شورای اسلامی در این مناظره به موقع حاضر شدند.
مس��عود زین العابدین کاندی��دای دوازدهمی��ن دوره انتخابات مجلس 
ش��ورای اس��لامی، در اولین بخش این برنامه با گلایه از نمایندگانی که 
علارغم دعوت در این مراس��م حضور نیافتند، گفت: گرامیداشت دانشجو 
مخصوص روز دانشجو نیست، گرامیداشت دانشجو یعنی در برابر مطالبات 

دانشجو پاسخگو باشیم.
وی ادام��ه داد: من حرفی ب��ا کاندیداهای نیابتی و قرضی که توس��ط 
جریان های ثروت پش��تیبانی می شوند تا اتاق بازرگانی، تعاون و اصناف را 
در مجلس شورای اسلامی نمایندگی کنند، ندارم. سخن من با نمایندگانی 
است که ۱۲ سال نماینده مردم تبریز در مجلس بودند حداقل  کاری که 
می توانند انجام دهند حضور در محفل دانش��جویی و پاس��خ به مطالبات 

دانشجوها است.
وی بی��ان ک��رد: صندوق های بازنشس��تگی را نمایندگانی ورشکس��ته 
کرده اند که افراد غیر متخصص را مسئول کارخانه های صنعتی کردند که 

فرق آچار فرانسه با پیچ گوشتی را نمی دانند.
وی تاکید کرد: حال بار همه ی این بی کفایتی های را با افزایش سنوات 
بازنشس��تگی بر دوش کارگران می گذارند و انتشار دارند کارگر بعد از ۳۵ 

سال کار کردن از بازنشستگی مستقیما وارد قبرستان شود.
وی بیان کرد: انحراف نهاد قانون گذاری کش��ور ما از ریل خود موجب 

ترغیب من به حضور در انتخابات ش��ده است، امروزه نماینده  در مجلس 
به دنبال قانون گذاری نیست.

او عنوان کرد: مجلس ها تغییر می کنند ولی وضعیت جامعه همان است 
چ��ون ما با تغییر نمایندگان صرفا راننده  را عوض می کنیم و ریل و قطار 

همان است، وظیفه ی مجلس ریل گذاری است.
وی ادامه داد: در کشوری زندگی می کنیم که دولت لایحه ی بودجه را 
۲۴۶۲ هزار میلیارد تومان تصوی��ب کرده که ۱۸۰۳ هزار میلیارد تومان 
یعنی ۷۵ درصد برای  هزینه های جاری و ۲۸۸ هزار میلیارد تومان یعنی 
۱۲ درصد اوراق و قرضی اس��ت که دولت باید پس بدهد تنها ۳۸۵ هزار 
میلیارد تومان یعنی فقط ۱۵ درصد برای بحث های عمرانی کش��ور باقی 

می ماند.
زین العابدین افزود: تفاوتی ندارد که دولت کیس��ت وضعیت کش��ور تا 
زمانی که ریل گذاری صحیح انجام نش��ده درس��ت نمی شود، امروز ما با 
مجلس های مواجه هس��تیم که نه تنها بر کلان پروژه های کش��ور تمرکز 

نمی کنند بلکه وظیفه ی خود را چیزهای دیگری تعریف کرده اند.
وی افزود: مجلس در حل مش��کلات جامعه کجای کار است، به اذعان 
رئیس سازمان برنامه بودجه که بنده لیستش را در دست دارم ۴۴۱ هزار 
میلیارد تومان به کس��ری بودجه اضافه ش��ده است همچنین هزینه های 

جدیدی در جامعه ایجاد ش��ده که هیچ منبعی برای آن ها مشخص نشده 
است.

وی سوال کرد: چه کس�ی می خواهد به مسائل جامعه فکر کند 
نماینده ای که خود بودجه ی سنواتی می بندد یا برای اینکه دوباره 

رای بیاورد کسری بودجه را اضافه می کند؟!
وی ادامه داد: کسی که زمینه ی ایجاد تورم را فراهم می کند نمی تواند 
انقلابی باشد چون مقام معظم انقلاب نیز به مهار تورم دستور داده است. 
وی در پاسخ به سوال مجری مبنی بر اینکه نظر شما به انتشار لیست های 
احزاب سیاسی استان چیست؛ بیان کرد: لیست بندی توسط احزاب چیز 
بدی نیس��ت و برای کس��انی که وقت و حوصل��ه ی مطالعه در خصوص 
انتخاب��ات را ندارند این احزاب لیس��ت هایی ارائه می دهن��د تا مردم اگر 

بخواهند از این لیست ها استفاده کنند.
وی افزود: اما اتفاقی که در کش��ور ما در انتش��ار لیست های انتخاباتی 
می افت��د این اس��ت که یک لیس��ت را مقدس ک��رده و می گویند اگر به 
این لیس��ت رای ندهید در جمهوری اسلامی هیچ وقت مشکلات جامعه 
حل نمی ش��ود، البته مشخص نیست که این لیس��ت ها با چه فرایندها و 

مکانیزم هایی انتشار می شوند.
حجت الله فولادی اسکویی کاندیدای دوازدهمین دوره انتخابات مجلس 
ش��ورای اسلامی نیز گفت: امروزه یکی از مسائل موجود عدم پاسخگویی 

مسئولین است زیرا در این جامعه شفافیت وجود ندارد.
وی افزود: نماینده ای شایسته است که پاسخگو بوده و کارنامه عمل خود 
را ارائه دهد چراکه نماینده ی بدون کارنامه  به درد جامعه ما نمی خورد و 
صرفا با دادن وعده های پوچ و نصب بنر مسائل امروز جامعه حل نخواهد 
ش��د. وی مسائل مربوط به آب، محیط زیس��ت، اقتصاد، اشتغال و... را از 
عمده مشکلات استان برشمرد. اسکویی اذعان کرد: در استان ما مدیریت 
نادرست آب و بحران آبی از دیگر چالش هایی است که از آن غافل شده ایم 

که عمده علت آن مدیریت ناکارآمد است.
وی افزود: مسائل بخش کشاورزی، آب و محیط زیست با بخشی نگری 
حل نخواهد ش��د چراکه سیس��تم حل این مسائل ناکارآمد بوده و باید با 

یک سیستم واحد بررسی شود.

در میزگرد انتخاباتی در دانشگاه تبریز مطرح شد
زیرساخت های جامعه باید اصلاح شوند

عصرآزادی / سرپرستی اصفهان:  رئیس کانون وکلای دادگستری 
اس��تان اصفهان در نشستی با خبرنگاران به مناسبت هفتم اسفندماه روز 
وکیل و س��الروز اس��تقلال کانون وکلا، ضرورت انجام دادرس��ی عادلانه 
واحقاق حقوق مردم را، حفظ اس��تقلال، عدم وابستگی وکیل به نهادهای 
دولت��ی و تخصص عنوان کرد و گفت: مردم باید در انتخاب وکیل، آزادی 
و حق انتخاب داش��ته باش��ند در عین حال وکیل نی��ز در انتخاب موکل 
خود دارای اختیار باشد تا بدون دغدغه با ممانعت از تضیف حقوق مردم 
وکالت نماید. حسین ادیب با گرامیداشت هفتادویکمین سالروز استقلال 
کانون وکلای دادگستری، اظهار کرد: سال ۱۳۳۱، لایحه استقلال قانونی 
کانون وکلای دادگستری تصویب و بعنوان یک اصل قطعی در سطح بین 
المللی نیز پذیرفته شده است. چنانچه در مواردی مسئولان قضا صراحتا 
اعلام می کنند که اس��تقلال کانون وکلا از بدیهی ترین موارد است ولی 
متاسفانه در سالهای اخیر به دلیل نادیده گرفتن این اصل بویژه از سوی 
مجلس، کانون های وکلا و حرفه وکالت درگیر چالش های س��ختی شده 
ان��د. او ب��ا بیان آنکه برای یک دادرس��ی عادلانه و احق��اق حقوق مردم، 
اس��تقلال وکیل یک ضرورت اس��ت، گفت: هم مردم و هم وکیل باید در 
انتخ��اب وکیل و م��وکل از آزادی و حق انتخاب برخوردار باش��ند. ادیب 
درباره تعاملات کانون های سراسر کشور و اتحادیه سراسری کانون ها به 
منظور دفاع از اس��تقلال وکلا، توضیح داد: در جلس��ات متعدد و نشست 
هایی که با نمایندگان مجلس داشته ایم، اعتراض و درخواست خود برای 
اصلاح قوانین و توجیه اهمیت استقلال کانون وکلای دادگستری در دفاع 
از حقوق مردم را مطرح کرده ایم، اما مصوبات آنی و غیرکارشناس��ی در 
مجلس بویژه در این دوره، دامنه اس��تقلال وکلا را تنگ تر نموده است و 

سلب آزادی کانون های وکلا، آثار زیانبار فراوانی را به سیستم قضایی وارد 
می کند. در عین حال که موضع قوه قضائیه، اذعان به پیامدهای مخرب 
محدود نمودن اس��تقلال کانون های وکلا است. او با انتقاد از استفساریه 
ه��ا و حذف آزمون های وکلا، قانون تس��هیل و بی توجهی به کارآموزی 
وکلا که موجب تنزل کیفیت کار در دادگس��تری ها ش��ده است، گفت: 
متاس��فانه، موضوعات حقوقی و قضایی به جای آنکه در کمیس��یون های 
حقوقی مطرح ش��وند، در کمیسیون جهش تولید و وزارت اقتصاد مطرح 
م��ی گردد که حاکی از غفلت و نادیده گرفتن جایگاه قضایی و وکالت در 
سطح حاکمیت است. او با انتقاد از صداوسیما در تضعیف جایگاه وکالت و 
نادیده گرفتن اس��تقلال وکیل، تهیه فیلم هایی بدون مشورت و اطلاعات 
قضایی و یا با نگرش منفی نس��بت به جایگاه وکلا، گفت: صداوسیما می 
تواند در روش��نگری و آگاه سازی مردم نس��بت به امور حقوقی عملکرد 

بهتری داش��ته باشد. ادیب از بحران بیکاری وکلا به دلیل صدور بی رویه 
مج��وز وکالت خبرداد و گفت: در حالیکه به دلیل مش��کلات اقتصادی و 
بی اعتمادی م��ردم حدود۳۰درصد از پرونده ه��ای قضایی دارای وکیل 
هس��تند که اطاله دادرسی، افت کیفیت رس��یدگی پرونده ها و تضعیف 
حقوق مردم ناشی از فقدان اطلاعات حقوقی آنها از دیگر پیامدهای ورود 
اف��راد غیر به حرفه وکالت اس��ت. او افزود: ۳هزارو۱۱9 وکیل در س��طح 
اس��تان شامل ۱۱۸۰نفر بانوان و ۱9۳9نفر آقایان که ۱۲۶نفر پروانه خود 
را تمدید نکرده اند و ۲۴۴نفر پرونده های خود را س��پرده اند. همچنین، 
تعداد کثیری درگیر مشاغل کاذب یا غیر از حرفه وکالت شده اند. رئیس 
کانون وکلای دادگستری اس��تان اصفهان از برگزاری برنامه های متعدد 
به مناس��بت روز وکیل خبرداد و اف��زود: مراجعه وکلا به مدارس با هدف 
روش��نگری و اطلاع رس��انی در زمینه موضوعات حقوقی و رشته حقوق، 
برپایی نمایش��گاهی از آثارهنری وکلا، برگزاری فس��تیوال ورزش��ی، راه 
اندازی مرکز مطالعه وکلا و مراسم بزرگداشت روز وکیل با حضور مقامات 
قضایی در این زمره اس��ت. شهرام محقق نایب رئیس کانون وکلا با بیان 
دلایل ضرورت به رسمیت شناختن اس��تقلال کانون وکلای دادگستری 
توسط حاکمیت، گفت: تحقق دادرسی عادلانه به تقویت مشروعیت نظام 
های سیاس��ی کمک می کند و اگر شاخ و برگ آن تضعیف گردد، حقوق 
مردم تضعیف خواهد شد. او با اذعان به اینکه مردم چندان آگاهی نسبت 
به ضرورت اس��تقلال وکلا ندارند تا بتوانند پیگیر و مطالبه گر باشند، به 
نقش رس��انه ها در این زمینه اش��اره کرد و افزود: داشتن وکیل مستقل 
نیازمند همگامی رس��انه ه��ا و مردم برای ایس��تادگی در مقابل تضعیف 

استقلال وکلا و متعاقب آن تضعیف حقوق مردم است.

رئیس کانون وکلای دادگستری استان اصفهان: 
ضرورت تحقق دادرسی عادلانه، حفظ استقلال و تخصص وکیل است
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